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تیم ملی فوتسال آسیا در دومین سال سرمربیگری وحید شمسایی درحالی 
عنوان قهرمانی جام ملت ها را به دست آورد که با حذف دو مدعی قهرمانی 
به خصوص ژاپنی ها در مرحله گروهی این تصور ایجاد شد که مسیر برای 
فتح جام توسط شاگردان شمسایی راحت تر شده باشد. هرچند این سرمربی 
خودش معتقد است اصلا به این موضوع فکر نکرده و بیشتر از هر چیزی 
پیشرفت فوتسال در آسیا او را تحت تاثیر قرار داده است. درباره این رقابت ها و 
قهرمانی ایران، آینده کاری و حضور در جام جهانی دقایقی در »فرهیختگان« 
با وحید شمسایی همکلام شدیم که متن این مصاحبه را در زیر می خوانید. 

حدود یک هفته از قهرمانی آسیا سپری شده و تب وتاب و هیجانات ناشی از قهرمانی 
در جام ملت ها تا حدودی فروکش کرده است. بعد از یک هفته درباره این اتفاق بزرگ 

چه صحبت متفاوتی را می توان مطرح کرد؟
فکـــر می کنـــم تابه حال در این چندســـال که هم در 10 دوره بـــازی و هم در دو دوره 
مربیگری کردم، شاید این بار بیشتر از هر دفعه ای دیده شدیم. درواقع این قهرمانی 
این بار از این جهت متفاوت بود که چه از لحاظ دیده یا دعوت شدن به جاهای 
مختلف و اینکه مورد محبت قرارت بدهند یا به لحاظ اینکه رسانه ها درخصوص 
این اتفاق مدام صحبت کنند یا به جاهایی دعوت شوی که مورد استقبال بزرگان و 
مقامات عالی رتبه کشور قرار بگیری؛ بیشتر از ادوار قبلی دیده شدیم و مورد لطف و 
محبت قرار گرفتیم. حالا به خاطر سختی کارشان بوده یا در زمان خوبی قرار داشتیم 
، ما بیشتر از هر دوره ای دیده شدیم. خیلی از نگاه ها به این قهرمانی  یا هر چیز دیگر
بود و من فکر می کنم حداقل برای خود من این اتفاق خیلی جالب و جذاب بود. 

تا حدودی نسبت به تیم ملی فوتبال که به جام ملت های قطر رفت، شما غریبانه تر 
به تایلند رفتید. نمی شد بدرقه بهتری از شما به عمل بیاید؟ این درحالی است که 

هرسال ما در بین جوایز آسیایی نمایندگانی از فوتسال ایران داریم. 
این طور نیســـت که غریبانه رفته باشـــیم. اتفاقا قبل از جام ملت های قطر خود ما 
هم در مراسم بدرقه تیم ملی بودیم اما خودمان دوست داشتیم در فضای همراه با 
آرامش به جام ملت ها اعزام شویم. البته زمان اعزام ما تحت الشعاع فضای تنش 
با اسرائیل قرار گرفتیم و اگرچه این کشور را زدیم و ترکاندیم اما این امر باعث شد 
پروازها لغو شـــود و این امر باعث شـــد دقیقه 90 به این رقابت ها برســـیم. ما اگر دیر 
می رسیدیم جام ملت ها و حتی جام جهانی را از دست می دادیم. ما آخرین تیمی 
بودیم که وارد بانکوک شدیم و اگر 10، 12 ساعت دیرتر می رسیدیم، اصولا ما را کنار 
گذاشته و قهرمانی در این جام و حضور جام جهانی را با هم از دست می دادیم. 
ما با سختی خاصی به عنوان آخرین تیم به تایلند رفتیم اما خدا را شکر که آخرین 
تیمی هم بودیم که از این کشـــور برگشـــتیم و این امر برایم بســـیار جالب بود. درباره 
سوال شما هم باید عنوان کنم که خودمان می خواستیم در یک آرامش کامل باشیم. 

اینکه گفته می شود هنوز قرارداد ندارید یا به تیم ملی فوتسال رسیدگی نمی شود چقدر 
فضای تیم را تحت الشعاع قرار داد. 

اصلا از این حرف ها بیرون بیاییم. من می توانستم قرارداد ببندم اما در این مورد گفته 
بودم که می روم و با قهرمانی برمی گردم و با تفکر جدید و به روز قرارداد می بندم یا 
می روم و قهرمان نمی شوم و مستقیم به خانه ام می روم. این مورد را با خودم و کادرم 
عهد بسته بودم. من جزء خانواده فدراسیون فوتبال بوده و هستم. خیلی چیزها داریم 
، سه ماه خدمت کردن  باید آنها را در بین خودمان حل وفصل کنیم. فکر می کنم دو
به کشورمان راه دوری نرود. من گلایه ای ندارم و هیچ وقت درباره این موضوع گلایه 

نکردم. من 20 ماه حقوق نگرفتم، یک بار حرفش را نزدم. اشکالی ندارد که بخواهم به 
کشورم خدمت کنم. در هر خانواده ای هم از این مسائل پیش می آید. 

در پایان انتخابات قبلی فدراسیون فوتبال از تیم ملی فوتسال استعفا دادید و گفتید 
امیدوارم فرد مطلوبی جانشین من شود. اما درهرحال ماندید و امروز نتیجه این تلاش 

را گرفتید. به گذشته برگردیم باز هم استعفا می دهید؟
مـــن همیشـــه باصراحـــت کلام حرف هایم را می زنم. مـــن حرفـــم را آن روز زدم اما امروز 
می بینم تاج بیشتر مرا حمایت می کند. حرفم در آن دوران این بود که تاج به این رشته 
نگاه ویژه ای داشته باشد. در گذشته چیزهایی که دیده بودم خیلی قابل توجه نبودند 
اما تا الان فدراسیون فوتبال و مسئولانی مثل تاج و اصولی، کارهایی را کرده اند که باید 
انجام می دادند. پاداش هایمان را گرفتیم و بازی های تدارکاتی مان را انجام دادیم. تا الان 
همه چیز مطلوب بوده ولی از حالا به بعد را دیگر نمی دانم اما از حالا به بعد هرکس دیگری 

می خواهد روی نیمکت هدایت تیم ملی بنشیند باید جهانی به موضوع فکر کند. 

به عنوان سرمربی تیم ملی، توقعات شما از نفر اول کنفدراسیون آسیا در فوتسال- که 
او نیز یک ایرانی )مهدی تاج( است- برآورده می شود؟

در تیم ملی به چیزهایی که باید می رســـیدم تا اینجا رســـیده ام اما در ســـطح آسیا 
وقتی با تاج صحبت کردیم، او اعلام کرد اضافه شدن دوباره جام باشگاه های آسیا 
به تقویم مسابقات درحالی انجام شده  که صورتجلسه نشده بود. بعد از کرونا این 
رقابت ها دیگر برگزار نشد اما حالا باید دوباره استارت بخورد. باید هر دوسال یک بار 
. البته هنوز این مورد قطعی  جام جهانی و جام ملت ها برگزار شوند، نه 4سال یک بار
نشده است و نمی دانیم جام باشگاه ها دوباره استارت می خورد یا نه. چند کشور 
ازجمله ایران به دنبال این هستند که این اتفاق بیفتد. هرچند برخی کشورهایی 
که در فوتسال آسیا محلی از اعراب ندارند چون در کمیته فوتسال نماینده دارند و 
با مواضع AFC پیش می روند، باعث شده اند فعلا خبری از جام باشگاه های آسیا 
نباشد. اگر جام باشگاه های اروپا و درصد پیشرفت را در این قاره ببینید، می توانیم 

به AFC بگوییم که اگر حواس تان به باشگاه ها نباشد عقب نشینی می کنیم. 

اینکه جام ملت ها باید در فیفادی باشد تا مشکلاتی مانند همراهی لژیونرها را نداشته 
باشید، تا چه اندازه می تواند به مهدی تاج مربوط باشد؟

درست است که یک کارگروه در این خصوص تصمیم گیری می کند اما رئیس این 
کارگروه تاج است. این دوره که تمام شد، اما از علت هایی که این رقابت ها خارج از 

فیفادی برگزار شد یکی برگزاری جام ملت های فوتبال بود که رقابت های ما را عقب 
انداخت و دومین دلیل هم تقارن با ماه رمضان بود که باعث می شد کشورهای 

مسلمان مشکلاتی برای حضور در این رقابت ها داشته باشند. 

یک هفته از پایان جام ملت ها، طیبی و اولادقباد در لیگ قهرمانان اروپا همراه با تیم 
خود قهرمان شدند. 

حسین که بازی نکرد و مصدوم بود، سالار هم به همین دلیل کمتر تیمش را همراهی 
کرد اما درهرصورت خوشـــحالم که پرچم ایران به این شـــکل در اروپا هم بالا رفته و 
قهرمانی آنها در اروپا این اتفاق مهم را رقم زده. البته مسلم و سالار با مصدومیت 
آمدند و تا لحظه ای که می توانستند برای ما مفید بودند و ما هم پای آنها ایستادیم 

و من از آنها بسیار ممنونم. 

با حذف کره و ژاپن در مرحله گروهی، در همان زمان چقدر به قهرمانی امیدوار شدید؟
همه گفتند شگفتی صورت گرفت اما من حذف ژاپن را شگفتی نمی دانم، بلکه 
علت آن را رشـــد فوتســـال در آســـیا می دانم که باعث می شود تیم های بزرگ از دور 
رقابت ها حذف شـــوند. من اصلا به این موضوع توجهی نداشـــتم. وقتی فوتســـال 
تاجیکســـتان تا نیمه نهایی بالا می آید، یعنی ســـرمایه گذاری و برنامه ریزی ضمن 
اینکه در این رقابت ها همه تیم ها سرمایه گذاری کرده بودند تا جایی که بهترین 
مربیان دنیا در آســـیا بودند که این موضوع نشـــان از رشـــد این رشـــته در آسیا دارد. 
وقتی این کشور حذف شد اصلا به این امر که ما دیگر قهرمان شدیم، فکر نکردم. 

درباره برنامه هایتان برای موفقیت در جام جهانی صحبت کنیم؟
اینکه باید جهانی فکر کنیم. وقتی این طوری فکر کنیم باید از همه فرصت های 

پیش رو استفاده کنیم. 

به سکوی جام جهانی هم فکر می کنید؟
همه ما به بهترین نتیجه فکر می کنیم و وقتی پای جام جهانی وسط باشد قطعا 

به دنبال سکو هم هستیم. 

به رئیس فدراسیون و وزیر ورزش در زمان توزیع مدال ها چه می گفتید؟
وقتی آنها به تمرین تیم ملی آمدند، قول داده بودم تیم ملی را قهرمان آسیا می کنم، 

آنجا به آن عزیزان گفتم الوعده وفا!
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در جام جهانی به دنبال رفتن روی سکو هستیم
قولدادهبودمقهرمانمیشویم؛بهتاجگفتمالوعدهوفا!

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

انتظاریکهامیریورفیعیازدرویشداشتند

2 سرخپوش آماده تمدید
یکن خود برای تمدید قرارداد  باشـگاه پرسـپولیس در حالی با سـه باز
یکن دیگر این تیم انتظار داشـتند  کره شـده اسـت که دو باز وارد مذا
ابتـدا ایـن پیشـنهاد بـه آنهـا ارائـه می شـد. مهـدی ترابـی، مرتضـی 
پورعلی گنجی و دانیال اسـماعیلی فر نفراتی هسـتند که با پیشـنهاد 
تمدید قرارداد از سوی مدیریت باشگاه خود مواجه شده اند و نتیجه 
آن نیز چندان مثبت نبوده است. اما وحید امیری و سروش رفیعی که 
از نفرات نامبرده به نوعی در تیم شـان قدیمی تر هسـتند، انتظارشـان 
یـش ابتـدا آنهـا را بـرای تمدیـد قـرارداد فرابخوانـد و حتـی  ایـن بـود درو
ایـن آمادگـی را داشـتند کـه قراردادشـان را تمدیـد کننـد. بـه هـر شـکل 
کـره کنـد کـه  یکنانـی مذا یـش ایـن بـود کـه ابتـدا بـا باز سیاسـت درو
احتمال جدایی شـان در تابسـتان بیشـتر اسـت و با پیشـنهاد خوب 
گـر ابتـدا بـا امیـری و رفیعـی  کتـور مواجـه هسـتند. چه بسـا ا باشـگاه ترا
یکن نامبرده استقبال به مراتب بهتری  تمدید قرارداد می شد، سه باز
گفته نماند که اوسمار  در قبال پیشنهاد اولیه باشگاه خود داشتند. نا
به عنـوان سـرمربی فعلـی سرخپوشـان موافـق تمدیـد قـرارداد بـا امیـری 
یکـن نیـز در لیسـت باشـگاه پرسـپولیس  و رفیعـی اسـت و هـر دو باز

بـرای تمدیـد قرارداد هسـتند. 

یکاتفاقجالبدرحاشیهمراسم
انتخاببهترینهایورزشایران

دیداری که پیشکسوت پرسپولیسی را 
مربی تیم ملی کرد

با نظر حسین عبدی، سرمربی تیم ملی جوانان در روزهای پایانی هفته 
یکن اســـبق پرسپولیس به کادرفنی این  ی، باز گذشـــته محمد انصار
ی که به دلیل چند مصدومیت، خداحافظی  تیم اضافه شـــد. انصار
زودهنگامی از فوتبال داشت، حالا با ورود به کادرفنی تیم ملی جوانان، 
بازگشت دوباره ای به عرصه فوتبال را تجربه می کند و این در صورتی 
ی برای حضـــور در تیم ملی نیز  اســـت کـــه ماجـــرای دعوت از انصـــار
در نوع خود جالب توجه اســـت. بر همین اســـاس و طبق شـــنیده ها، 
ی چندی پیش در مراسم تقدیر از بهترین های ورزش  عبدی و انصار
ایران در ســـالن همایش های صداوســـیما یکدیگر را ملاقات کرده و 
برخـــورد گرمی با هم داشـــتند. جالـــب اینکه در همین دیدار و بعد از 
ی مطلع می شـــود، این چهره  اینکه عبدی از آخرین وضعیت انصار

را برای حضور در کادرفنی تیم ملی دعوت می کند. 

یکباتجربهدیگرپرسپولیسرابهدردسرانداخت

اوروگل!
پرسپولیس در ادامه دیدارهای هفته بیست وششم رقابت های لیگ 
برتر برابر نساجی به سختی و درحالی که 10 نفره شده بود به برتری 2 بر 
یک رسید. قرمزها که هفته پیش فرصت خوب صدرنشینی را با توقف 
برابر ســـپاهان از دســـت داده بودند این بار راهی قائمشهر شدند تا با 
کسب سه امتیاز در دیدار برابر نساجی که در خطر سقوط قرار دارد 
بتوانند خود را در کورس قهرمانی نگه دارند. در همان دقایق ابتدایی 
ی این اوســـتون اورونوف، خرید طلایی سرخپوشـــان بود که با یک  باز
ی اشتباه گلر حریف گلزنی کرد. در ادامه نیمه  شوت خوب و البته رو
گردان اوسمار چند فرصت گلزنی دیگر هم داشتند که  نخســـت شـــا
به راحتی از دســـت دادند. در آغاز نیمه دوم کارت زرد دوم ســـروش 
رفیعی، پرســـپولیس را 10 نفره کرد تا کار برای این تیم ســـخت شـــود و 
یافت کردند. این اما پایان کار نبود و باز  ی را در دقایقی بعد گل تساو
ی دو بر یک به ســـود پرســـپولیس  هم اورونوف ازبک گلزنی کرد تا باز
به پایان برســـد. در دیگر دیدار دیروز ســـپاهان در خانه برابر استقلال 
خوزســـتان پایین جدولی با نتیجه یک – یک متوقف شـــد تا با این 

نتیجه عملا این تیم از کورس قهرمانی خارج شود.

اخبار کوتاه

اضافهشدن5هزارمتردیگربهکمپحجازی
خیالبافیمدیرعاملاسبقاستقلالنقشبرآبشد

ی ادامـه می دهـد کـه شـنیده می شـود به تازگـی حـدود 5 هـزار متـر دیگر به  تیـم فوتبـال اسـتقلال در حالـی بـه تمرینـات خـود در کمـپ ناصـر حجـاز
ی  مسـاحت ایـن کمـپ تمرینـی اضافـه شـده اسـت. ایـن کمـپ در زمینـی بـه مسـاحت حـدود 4 هکتـار در غـرب تهـران در سـال 89 بـه بهره بـردار
ینـات خـود را در زمیـن ایـن کمـپ برگـزار می کننـد.  نکتـه قابـل  یکنـان ایـن باشـگاه از ایـن سـال بـه بعـد در مقاطـع مختلـف تمر رسـیده و باز
ی ارم بـود و بـه باشـگاه  ی در مالکیـت وزارت ورزش و از لحـاظ فیزیکـی در تصـرف شـهرباز توجـه اینکـه بخشـی از کمـپ مرحـوم ناصـر حجـاز
ی ارم و بـا موافقـت وزارت ورزش از لحـاظ حقوقـی، مراحـل  اسـتقلال منتقـل نشـده بـود کـه بعـد از رفـع شـدن تصـرف فیزیکـی از سـوی شـهرباز
ی اضافـه شـود.  ی ایـن 5 هـزار متـر در دسـتورکار قـرار گرفتـه تـا ایـن امـر طـی روزهـای گذشـته نهایـی و بـه مسـاحت کمـپ حجـاز گـذار اجرایـی وا
گفتنـی اسـت یکـی از مدیـران اسـبق و سـال های دور اسـتقلال در اندیشـه آن بـود تـا بـه محـض بازگشـت ایـن قطعـه زمیـن بـا مسـاحت قابـل توجـه 
بـه مایملـک اسـتقلالی ها، از ایـن فرصـت اسـتفاده کـرده و هتلـی را در زمیـن فـوق بـا اسـتفاده از روابـط شـخصی بسـازد کـه ایـن امـر بعـد از اطـلاع 
مسـئولان باشـگاه منتفـی شـده تـا بـا دیوار کشـی ایـن بخـش از زمیـن کـه بـه زودی انجـام می شـود، مسـاحت فـوق نیـز در آینـده در راسـتای اهـداف 

ی قـرار گیـرد.  باشـگاه اسـتقلال مـورد بهره بـردار

اوسمارزماناستارتتیمشرامشخصکرد
نگرانیسرمربیبرزیلیازتعللباشگاه

سرمربی پرسپولیس علاقه زیادی دارد تا در این تیم مانده و یک تیم خوب را برای حضور پر قدرت در رقابت های فصل آینده لیگ برتر و مهم تر از 
آن لیگ نخبگان آسیا آماده کند. در همین راستا اوسمار تمایل دارد به بهترین شکل تیمش را آماده مسابقات فوق کرده و در این راه نیاز به همراهی 
مدیریت باشگاه دارد. خواسته اصلی اوسمار این است اگر قرار به ماندنش باشد زودتر تیم فصل بعد را بسته و در زمان مناسب با تیمی کامل تمرینات 
آماده سازی خود را شروع کنند. اتفاقی که فصل قبل هم دغدغه اصلی او و یحیی بود، اما پرسپولیس خیلی دیر و با نفرات نصف و نیمه استارت 
زد و اردوی خارجی شـــان هم در لحظه آخر لغو شـــد. مســـاله ای که باعث شـــد پرســـپولیس نتواند در لیگ قهرمانان آسیا شروع خوبی داشته باشد و 
درنهایت در این جام ناکام ماند. به خاطر همین مساله هم اوسمار با توجه به شناختی که از درویش دارد دوست ندارد اتفاقات پارسال تکرار شود، 
مخصوصا اینکه لیگ نخبگان آسیا از اواخر شهریور ماه استارت خواهد خورد. اوسمار خواهان این است که تا قبل از 15 تیر ماه پرسپولیس تیمش 
را تکمیل کرده و از این تاریخ دور جدید تمریناتش را آغاز کند و بعد از آن نیز راهی اردوی خارج از کشور شود. ناگفته نماند اوسمار بعد از تعطیلات 
نیم فصل هم به این نکته اشاره داشت که باشگاهش در نقل و انتقالات کند عمل کرد. در واقع اشاره او به مشکلاتی بود که متوجه قرارداد بازیکنان 

جدید بود و آنها نتوانستند در شروع نیم فصل دوم پرسپولیس را همراهی کنند و این تیم هم در بازی با آلومینیوم در هفته شانزدهم مغلوب شد. 

مدرسهعالیمهارتی
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روزنـامه فرهیختـگان
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f a r h i k h t e g a n o n l i n e

گهی دعوت سهامداران به تشکیل مجمع عمومی عادی  آ
سالیانه در شرکت صنایع مس زنجان 

)سهامی خاص(
گهی دعوت سهامداران شرکت صنایع مس زنجان سهامی خاص ثبت شده  آ

به شماره 177 و شناسه ملی 14000006047 مجمع عموم عادی سالیانه 
بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت می شود تا در جلسه مجمع 
عمومی )عادی سالیانه( در ساعت 10 صبح مورخ 1403/03/02 روز چهارشنبه  

که در محل قانونی شرکت تشکیل می گرددد حضور به هم رسانند. 
دستور جلسه:

1- انتخاب مدیران
2- تعیین سمت و دارندگان حق امضا

3- انتخاب بازرسان
4- سایر موارد که در صلاحیت مجمع باشد.

هیأت مدیره شرکت

گهی دعوت سهامداران جهت تشکیل مجمع عمومی  آ
فوق العاده در شرکت صنایع مس زنجان )سهامی خاص(

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت صنایع مس زنجان سهامی خاص به شماره ثبت 177 
و شناسه ملی 14000006047 دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی فوق العاده 
که در ســـاعت 11 صبح مورخه  1403/03/06  روز یکشـــنبه در محل قانونی شـــرکت تشـــکیل 

می گردد، حضور به هم رسانند.
دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده:  1-افزایش سرمایه  2-تصمیم گیری در خصوص 

بدهی های شرکت
هیات مدیره شرکت

آگهی مزایده دومرحله ای 
: دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران غرب  دستگاه مزایده گذار

موضوع مزایده: اجاره محل بوفه 
نوع مزایده: دومرحله ای

مهلت مراجعه جهت دریافت اسناد مزایده: از تاریخ 1403/02/18 لغایت 1403/02/31
محل فروش اسناد مزایده:

پس از واریزی مبلغ 2/000/000 ریال به حساب 0110622982008 بانک ملی شعبه صادقیه با شناسه 
واریز 111111111155 بابت خرید اسناد مزایده، با در دست داشتن معرفی نامه از شرکت و اصل 
فیش واریزی به نشانی تهران،شهرک قدس، بلوار فرحزادی، بلوار دادمان، خیابان درختی، کوچه 

ک 16، طبقه همکف، دبیرخانه دانشگاه مراجعه نمایید.  ثقفی، پلا
مهلت ارائه پاکات :

تا پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ 1403/02/31
محل تحویل پاکات مزایده :

ک 16، طبقه  تهران، شهرک قدس، بلوار فرحزادی، بلوار دادمان، خیابان درختی، کوچه ثقفی، پلا

اول، دفتر مدیرکل حراست، دبیرخانه محرمانه 
- تضمین شرکت در مزایده مبلغ 650/000/000 ریال می باشد که به صورت ضمانت نامه بانکی 
یا واریز نقدی به حســـاب شـــماره 0110622982008 بانک ملی شـــعبه صادقیه با شناســـه واریز 

111111111155 به نام دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران غرب خواهد بود.
- به پیشنهادهای مشروط، مبهم و فاقد تضمین ترتیب اثر داده نخواهد شد.

- دانشگاه در رد یا قبول یک یا همه پیشنهادات مختار می باشد.
گهی به عهده برنده مزایده می باشد . - پرداخت هزینه چاپ آ

- شـــرکت در مزایده به منزله پذیرفتن اختیارات و تکالیف دســـتگاه مزایده گزار و کلیه شـــرایط 
آیین نامه معاملات دانشگاه آزاد اسلامی می باشد .

- شـــرکت کنندگان می بایســـت دارای رزومـــه کاری مرتبـــط بـــا موضوع مزایـــده و مورد تایید 
دانشگاه باشند .

- پاکت های خارج از موعد مقرر به هیچ عنوان تحویل گرفته نخواهد شد.
- شماره تماس 88385777 داخلی 220


